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Κύριε Πρόεδρε,  

Κυρίες και κύριοι, 

 

Με μεγάλη χαρά βρίσκομαι σήμερα κοντά σας, στη σημαντική εκδήλωση 
του ΣΕΒ για την επιχειρηματικότητα και την Ανάπτυξη. Δύο έννοιες κλειδιά 
για το μέλλον της Ελλάδας, δύο έννοιες στο επίκεντρο της πολιτικής μας 
στο Υπουργείο Περιφερειακής Ανάπτυξης και Ανταγωνιστικότητας. 

Στο σημερινό χαιρετισμό μου θα αντισταθώ να αναφερθώ στο τι έφταιξε, 
τι πήγε στραβά, πώς φτάσαμε εδώ. Το έχουμε συζητήσει, το έχουμε 
αναλύσει και εξαντλήσει σε υπερ‐επαρκή βαθμό εκτιμώ, όπως 
συνηθίζουμε γενικά στην Ελλάδα. Θα περιοριστώ να ααφέρω όμως με 
ποιο τρόπο βλέπει η Κυβέρνηση την έξοδο από την κρίση, με ποιους 
τρόπους σχεδιάζει και υλοποιεί ήδη από καιρό το σχέδιό της. 

Βασικός στόχος για την ανάπτυξη είναι η Υγιής Επιχειρηματικότητα. Η 
αλλαγή των όρων του παιχνιδιού: να γίνει ο επιχειρηματίας ο 
πρωταγωνιστής και όχι το κράτος. Το οποίο οφείλει βεβαίως να θέσει τους 
κανόνες, να εξασφαλίσει διαφάνεια, να μειώσει τα εμπόδια και να 
διασφαλίσει τη χρηστή διαχείριση του δημόσιου χρήματος. 

Ανοίγω εδώ μια παρένθεση: Στο χθεσινό Συμβούλιο των Υπουργών 
Ανταγωνιστικότητας της ΕΕ στο οποίο συμμετείχα, συζητήθηκε ευρέως από 
όλα τα Κ‐Μ η εκ νέου ανανεωμένη στήριξή τους στο λεγόμενο «Small 
Business Act», το σχέδιο για την στήριξη των Μικρομεσαίων Επιχ/σεων, οι 
οποίες αποτελούν συντριπτική πλειοψηφία στη χώρα μας. Οι αρχές του 
SBA, είναι στο σύνολό τους εφαρμόσιμες σε όλες τις επιχ/σεις 
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ανεξαρτήτου μεγέθους. Το σημαντικότερο είναι ότι οι αρχές αυτές, όπως 
θα σας δείξω στη συνέχεια, μπορούν να αποτελέσουν το πλαίσιο για την 
αναδιοργάνωση της οικονομίας μας και την ανάπτυξη).  

Βασικό μέλημά μας είναι η ενίσχυση της χρηματοδότησης των επιχ/σεων: 
Σχεδιάζουμε και υλοποιούμε δράσεις μέσω του ΕΤΕΑΝ, όπως είναι το 
Ταμείο Επιχ/τας με συνολικά δάνεια 1,4 δις Ευρώ, το Ταμείο Αλιείας, το 
Ταμείο Αγροτικής Επιχ/τας, το JRM και θα ακολουθήσουν και άλλα. 

Ταυτόχρονα υλοποιούμε το νέο Επενδυτικό Νόμο με πρώτη προκήρυξη 
εντός του Μαρτίου ύψους 2,15 δις ευρώ, εκ των οποίων 1,5 δις 
φοροαπαλλαγές και 650 εκατ επιδοτήσεις. Ο Επενδυτικός Νόμος ενισχύει 
κερδοφόρα επενδυτικά σχέδια όλων των μεγεθών των επιχ/σεων και δίνει 
ειδική έμφαση στην περιφερειακή συνοχή και τη νεανική επιχ/τα. 

Στηρίζουμε ειδικά τόσο την νέα και καινοτόμο επιχ/τα όσο και την 
εφαρμοσμένη έρευνα και καινοτομία που παράγεται σε συνεργασία με 
ερευνητικούς φορείς και εφαρμόζεται στην πράξη, στην παραγωγική 
διαδικασία, μέσω στοχευμένων επενδυτικών προγραμμάτων που θα 
προκηρύξει πολύ σύντομα η Γενική Γραμματεία Βιομηχανίας. 
Ενθαρρύνουμε με κάθε μέσο την επιχ/τα ευκαιρία αντί αυτή της ανάγκης. 
Εγκαινιάσαμε ανοιχτό, συνεχή διάλογο και επαφή με νέους, καινοτόμους 
επιχ/τίες, της μεταποίησης, της παραγωγής λογισμικού, των υπηρεσιών 
κοκ και υλοποιούμε σύγχρονη ψηφιακή πλατφόρμα επικοινωνίας, 
ανταλλαγής ιδεών και επαφών με επιχ/σεις, φορείς και ινστιτούτα, την 
οποία θα σας παρουσιάσουμε πολύ σύντομα. Στοχεύουμε στο να 
σταθούμε αρωγοί, συμπαραστάτες, σύμβουλοι στο  νέο επιχ/τία, από τα 
πρώτα κιόλας βήματά του, τη στιγμή που ετοιμάζεται να γεννήσει την 
επιχ/κή του ιδέα, τότε που αναρωτιέται πώς να ξεκινήσει, να 
συγκεντρώσει πληροφορίες, να συντάξει το επιχ/κό του σχέδιο, να 
αναζητήσει χρηματοδότηση, να μάθει για τις υποχρεώσεις αδειοδότησης, 
των προδιαγραφών ποιότητας των προϊόντων του κοκ, που σήμερα πρέπει 
να αναζητήσει με κόπο, με αδιαφάνεια, με ανασφάλεια και αβεβαιότητα. 
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Ενθαρρύνουμε και στηρίζουμε την εξωστρέφεια των επιχ/σεων, την 
ανάγκη για εξαγωγές ώστε να αυξήσουμε τη συνολική πίτα της οικονομίας, 
ξεφεύγοντας από την εσωτερική κατανάλωση, ένα μήνυμα που επιχ/τίες 
έχουν από καιρό συλλάβει, όπως φαίνεται και από την αύξηση των 
εξαγωγών τους τελευταίους μήνες. Παρουσιάσαμε συνολική στρατηγική 
εξαγωγών η οποία περιλαμβάνει ήδη ένα ευέλικτο και καινοτόμο οδηγό 
ενίσχυσης της εξωστρέφειας της Γενικής Γραμματείας Βιομηχανίας, 
δανειακά κεφάλαια ύψους 210 εκατ ευρώ μέσω του ΕΤΕΑΝ, ριζική 
αναδιοργάνωση του ΟΠΕ και του ΟΑΕΠ, υποστήριξη ενός εθνικού σήματος 
(brand), το οποίο στηρίζεται στα πλεονεκτήματα της χώρας και βεβαίως 
στην πιστοποίηση της ποιότητάς τους. 

Τέλος δίνουμε μεγάλη έμφαση στη χάραξη σταθερών όρων ίδρυσης και 
λειτουργίας των επιχ/σεων, χτυπώντας τα συσσωρευμένα διοικητικά βάρη 
και τη γραφειοκρατία, ενισχύοντας παράλληλα τους μηχανισμούς ελέγχου, 
ώστε ο επιχ/τίας να ασχολείται με την ουσία της δουλειάς του και όχι 
διαρκώς με το κράτος. Ξεκινώντας με την ίδρυση επιχ/σης σε μια ημέρα, 
καταθέσαμε στη Βουλή νόμο για την απλοποίηση αδειοδότησης των 
μεταποιητικών δραστηριοτήτων, ο οποίος για τη μεγάλη πλειοψηφία των 
επιχ/σεων, των επαγγελματικών εργαστηρίων, πρώτα αδειοδοτεί και μετά 
ελέγχει ενώ παράλληλα τυποποιεί τους περιβαλλοντικούς όρους, μειώνει 
τον αριθμό των διοικητικών πράξεων, θέτει διαφάνεια σε όλα τα επίπεδα, 
μειώνει και κυρίως διασφαλίζει το χρόνο για την έκδοση κάθε άδειας. Στον 
ίδιο νόμο περιλαμβάνονται και η ίδρυση και λειτουργία Επιχειρηματικών 
Πάρκων καθώς και η αδειοδότηση 16 τεχνικών επαγγελμάτων που 
συνδέονται άμεσα με τη βιομηχανία και την παραγωγή, στα οποία επίσης 
μειώνουμε το χρόνο, την αδιαφάνεια και τα περιττά διοικητικά βάρη. 

Και δεν μένουμε μόνο εκεί, προχωράμε περισσότερο με τη δέσμευσή μας 
να αντιμετωπίσουμε με δραστικό τρόπο περισσότερα από 30 εμπόδια της 
επιχ/τας, ώστε να κάνουμε την Ελλάδα πραγματικά φιλική προς το 
επιχειρείν, την υγιή επιχ/κή δραστηριότητα. 
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Κλείνοντας την ομιλία μου, που ελπίζω να μη σας κούρασε, θέλω να σταθώ 
στις επιχ/σεις και τους επιχ/τίες. Προερχόμενος ο ίδιος από τον ιδιωτικό 
τομέα, πρέπει να σας ομολογήσω ότι έχω ξαφνιαστεί με τον τρόπο που 
βιώνεται στη δημόσια διοίκηση η άσκηση της επιχ/τας τα τελευταία 
χρόνια. Η δημόσια διοίκηση βεβαίως πρέπει να κάνει πολλά για να σταθεί 
στο ύψος της νέας πραγματικότητας, στην αλλαγή των κανόνων του 
παιχνιδιού, αναμφίβολα. Όμως οι επιχ/σεις οφείλουν κατά τη γνώμη μου 
να σταθούν στο ύψος τους, να αξιώσουν οι ίδιες από τον εαυτό τους, να 
αυτοδεσμευτούν ότι θα δρουν με υγιείς, νέους όρους, ώστε μέσω και της 
αυτορύθμισής τους, να εγκαταλείψουμε τις αγκυλώσεις και τις 
προκαταλήψεις του παρελθόντος και να δώσουμε όραμα στους νέους 
επιχ/τίες και την κοινωνία.  

 

Σας ευχαριστώ. 


